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About Snapswap 

SnapSwap is a FinTech startup that offers a fully automated online and mobile onboarding solution for banks, insurance companies and the investment industry. All products are compliant with existing and upcoming regulations in Europe as SnapSwap is an authorized Electronic Money Institution (EMI) in Luxembourg. Integrated in a mobile app or a website, Snaprove™ is a fully automated end-to-end process, available 24/7 at a fraction of the cost of manual onboarding. Snaprove™ provides businesses with advanced solutions that satisfy customer's expectations of seamless modern user experience and is compliant with current and upcoming regulations - PSD2, new AML directive, data privacy rules and others. Snaprove™ allows the verification of a customer's identity, collection of KYC data, performance of due diligence and to obtain a legally binding electronic signature. 
Snaprove™ increases customer retention and brings down the costs of onboarding. Due to full automation banks and other businesses can now stay open for new customers 24/7 and allow a customer to complete initial onboarding in less than 6 minutes from their home or even on the go.

A propos de SnapSwap 


[bookmark: _nwhcdg5yhjg0]SnapSwap est une startup Fintech qui offre une procédure d’ouverture de comptes à distance aux secteurs bancaire, de l’assurance et de l’investissement. Tous les produits sont conformes à la réglementation en vigueur et future, car SnapSwap est une institution de monnaie électronique (IME) agréée au Luxembourg. Intégré dans une application mobile ou sur un site internet, Snaprove™ est une solution automatisée de bout-en-bout, disponible 24/7, moins coûteuse qu’un onboarding manuel. Snaprove™ propose aux entreprises des solutions avancées qui répondent aux attentes des clients concernant une expérience utilisateur transparente et en conformité avec la réglementation PSD2, la nouvelle directive AML, les règles sur la protection des données privées et autres. Snaprove™ permet la vérification de l’identité du client, la collection des données KYC, la réalisation d’une due diligence, et l’obtention d’une signature électronique juridiquement valable. 
Snaprove™ augmente la rétention client et diminue les coûts liés à l’onboarding client. 
Grâce à l’entière automatisation, les banques et autres entreprises peuvent maintenant rester ouvertes 24/7. 
